

DAGORDE BESTUURSVERGADERING 20 SEPTEMBER 2023

Aanwezig: Erik Baert, Thierry Vanderlinden, Véronique Casters, Johan Alles, Fariborz, Moustapha Akkouh, Hassan Sadeghi

Verontschuldigd: /

Aanwezig personeel: Sarina Vanrusselt

1. Vergaderingen

1.1. Verslag bestuursvergadering 29/08/2023

Goedgekeurd

2. Financieel verslag

2.1. Stand van de rekeningen

2.2. Financieel overzicht 31/8/2023

Véronique overloopt de rekeningen en de huidige status ervan.

3. Bestuur en beleid

3.1. Personeel

Thierry overloopt de verlofplanning en geeft mee dat het algemeen overzicht op de sharepoint te vinden is. Kerstverlof wordt collectief vanaf dit jaar en dit zal dan jaarlijks zo zijn. Op deze manier is het duidelijk voor alle clubs en haar leden dat het kantoor van Taekwondo Vlaanderen tijdens die periode niet bereikbaar is. Katrien zal wel 1 dag gaan werken om de boekhouding te kunnen afsluiten gezien daar een korte deadline van Sport Vlaanderen aan verbonden is. Overuren kunnen op deze manier beter opgenomen worden.

3.2. Onkostennota's

Onkostennota's moeten steeds op tijd geüpdatet worden en op de sharepoint geplaatst worden zodat de boekhouding tijdig bepaalde kostenplaatsen kan afsluiten. Steeds de effectieve onkosten die gemaakt worden die nodig zijn voor de werking van onze federatie kunnen ingebracht worden. Andere kosten die hier niet aan verbonden zijn kunnen niet vergoed worden.

3.3. Beleidsplan 2024:

Het finale beleidsplan werd ingediend bij Sport Vlaanderen

3.4. Kwaliteitslabels: Dangraden

3.4.1. Voorwaarden algemeen: Minstens 10 actieve leden + VTS-initiator

3.4.2. Voorwaarden specifiek: Trainer met minstens 4^e DAN (of 5^e DAN)

Vanaf 4^{de} dan kan het kwaliteitslabel van dangraden toegekend worden aan een club vermits ook aan de basisvoorwaarde van minstens 10 actieve leden + minstens 1 VTS gelicentieerde initiator. Dit omdat je vanaf 4^{de} dan ook officieel Master (lesgever) bent.

4. Leden en clubs

4.1. Stand van zaken leden & clubs

4.1.1. Totaal aantal actieve leden: 4104

4.1.2. Totaal aantal actieve clubs (met minstens 1 actief lid): 78

4.2. Clubaanvraag

4.2.1. Jeong Sin Mechelen

4.2.1.1. Intern reglement: verplichting 3 bestuurders om club op te richten.

Wettelijk gezien is het niet meer verplicht om minstens 3 bestuurders te hebben bij oprichting, maar in ons intern regelement staat dit wel nog zo. Voor opstartende clubs is het niet altijd haalbaar om vanaf het begin 3 bestuurders te hebben. Een aanpassing aan ons intern regelement hieromtrent zou goed zijn om deze clubs wat meer tijdspanne te geven om hun bestuur uit te kunnen breiden. Binnen een termijn van 3 jaar zou dan uiteindelijk opgeschaald moeten worden naar 3 bestuurders.

4.3. Stopzetting club

4.3.1. Taekwondo Progress Antwerpen

5. Commissies

5.1. Marketingcommissie

5.1.1. Verslag commissievergadering

5.1.1.1. Toegang op sociale mediakanalen voor leden van marketingcommissie

Voor leden van de marketingcommissie moet toegang voorzien worden voor de sociale mediale kanalen.

5.1.1.2. Webinar rond digitalisering (website, sociale media ...) voor onze clubs

Akkoord voor de eventuele organisatie van webinar "geef je club een digitale boost" voor onze TKDV-leden.

5.1.2. Aankoop pins TKDV: offerte

Akkoord voor aankoop van 1000 Pins als relatiegeschenk bij het bedrijf Viaenen. Ontwerp wordt gemaakt en nog voorgelegd ter goedkeuring.

6. Activiteiten

6.1. Coach- en scheidsrechtvorming: evaluatie

De organisatie was goed. Erik haalt aan dat de basisbewegingen voor beginnende scheidsrechters Kyorugi best eerst apart aangeleerd zou moeten worden vooraleer er overgaan wordt tot cases.

Het samenbrengen van coaches en scheidsrechters is een heel positief gegeven om op die manier elkaar te begrijpen.

Johan haalt aan dat er misschien te weinig inbreng was van de coaches betreffende bepaalde technieken waarop wordt getraind en betreffende legale technieken. Gezien op deze cursus ook vooral beginnende coaches zitten die hieromtrent nog niet veel ervaring hebben, is daar ook niet dieper op ingegaan.

Een coachcursus voor meer ervaren coaches, gegeven door ervaren coaches, zou ook een optie kunnen zijn. Moustapha vraagt om eventueel een coachcursus in regio Brussel te kunnen organiseren. Hassan haalt aan dat het belangrijk is om de cursussen op 1 lijn te geven. Er wordt verder bekeken wat mogelijk is omtrent de organisatie van dergelijke cursus.

6.2. Hosinsulseminarie: stand van zaken

Momenteel zijn de inschrijvingen gestart, ook werd er promotie gedaan via het vechtsportplatform om andere gevechtssporten hiervoor te kunnen uitnodigen en via onze eigen sociale mediakanalen.

Erik geeft mee dat hij volgende week naar de Gold taekwondo dagen in Nederland gaat en hier ook de mensen van TBN graag wil uitnodigen voor dit Seminar. Het inschrijvingsgeld bedraagt voor elke deelnemer hetzelfde, ongeacht van welke federatie of land deze afkomstig is. Een toekomstige samenwerking betreffende seminars met TBN zou een meerwaarde kunnen zijn. Het bestuur is hiermee akkoord.

6.3. Open Hanmadang Gent + Open Hanmadang Turnhout

Door de verplaatsing van de voorziene datum van de OH te Gent naar februari zou deze periode te kort liggen op de organisatie in samenwerking met de Thomas More Hogeschool van Turnhout. Sarina nam reeds contact op met de opleidingsverantwoordelijke van Thomas More om te bekijken of een samensmelting van beide organisaties mogelijk zou zijn. Omdat de school gebonden is aan hun activiteiten en het systematisch correct opvolgen van hun jaarlijks project, is het voor hun enkel mogelijk om dit in de laatste 2 weken van april te organiseren en niet eerder op het jaar. Véronique bekijkt of het mogelijk is de organisatie van de Hanmadang georganiseerd door hun club in die periode te kunnen doen, in samenwerking met de school.

6.4. Poomsaeseminarie: updates lesgever en datum

Er is contact geweest met een lesgever, de prijs komt overeen met wat Kang ik pil vraagt. De lesgever gaat nog laten of het mogelijk is qua timing. 3-4 februari zou deze stage dan georganiseerd worden. Het bestuur gaat akkoord met deze lesgever. Moustapha gaat vragen naar de beschikbaarheid van de sportzaal in Brussel. 6 uur per dag zou er gegeven worden. Het secretariaat houdt hieromtrent contact met Moustapha.

6.5. Belgian Open 2024

Het subsidiedossier werd ingediend bij Sport Vlaanderen.

6.5.1. Scheidsrechtercoördinatoren kyorugi & poomsae aanduiden

Voor Kyorugi: Vanaf december worden deze lijsten samengesteld en uitgestuurd. Officiële uitnodigingen worden via Thierry verstuurd. De selectie van de scheidsrechters wordt door Hassan voorgelegd en samen besproken met Thierry. Fariborz vraagt om samen met de commissie te bekijken welke scheidsrechters geselecteerd worden. Hier zal volgende vergadering op terug gekomen worden. Dit zou ook besproken moeten worden met de commissie over de manier van werken. Thierry zal een vergadering plannen met de commissie.

Voor poomsae: Mustapha Moutarazak en Erik. Eerst moeten de kosten nog bekeken worden hieromtrent vooraleer we verder kunnen en beslissen of poomsae effectief door kan gaan of niet.

6.6. Korean Ambassador's Cup 2024: update locatie en datum

Momenteel is hier nog geen zicht op.

6.7. Toekomstige organisatie van Keumgang open in de Soeverein

Erik vraagt om eerst de organisatie af te wachten om op die manier te kunnen evalueren wat de eventuele gevolgen voor TKDV en de Belgian open zouden kunnen zijn. Het bestuur is akkoord.

7. Projecten

7.1. Stockage-plaats

Momenteel 2 stockageruimtes, de kost van een eventueel 3^{de} stockage ruimte moet nog binnenkomen.

7.2. Offerte wedstrijdelden

Thierry haalt aan dat de aankoop van wedstrijdelden enorm veel tijd zou besparen tijdens de opbouw en de afbraak van de Belgian open alsook biedt het een zekerheid op de beschikbaarheid van de velden zonder dat er last minute nog naar verschillende velden gezocht moet worden. Dit is een probleem wat jaarlijks wel voorkomt. Na het afwegen van de voor- en nadelen gaat het bestuur akkoord voor het aankopen van deze matten. Info betreffende een eventuele verzekering voor deze matten wordt nagekeken bij de polis van de intrust opslagruimte.

8. Nationale federatie

8.1. EK Poomsae

Alle kosten zijn in kaart gebracht en gecommuniceerd met de deelnemers en de coaches/ouders.

9. Topsport

9.1. Karteria

Johan zal samen met Dave contact houden omtrent de huur hiervan.

9.2. Dave Cook

Zaterdag 23/9 zal een gesprek plaatsvinden met Sport Vlaanderen en het bestuur om te bekijken wat de contractuele mogelijkheden zijn.

10. Varia

10.1. Volgende bestuursvergadering 19/10/2023 – 20:00 – Officenter A12 Aartselaar

10.2. BK 18-19 mei